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Demokratirådets möte  
den 18 augusti 2015 

 

 

 

 

Ledamöter  

Klas Wissman (M)  vice ordförande 

Martin Westin (MP) 

Lars Bäck (V) 

 

Lars Hultkvist (KD)  

  

Förhinder  

Eva Gustafson (S)   ordförande 

  

Tjänstemän  

Per-Ove Mattsson tillförordnad stadsdelsdirektör 

Thomas Kultti 

 

Marie Khoury 

 

utvecklingsstrateg näringsliv 

och ytterstad 

kommunikationsansvarig och 

rådets sekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

  

  
 

Sekreterare 

 

 

 

 

Tjänstgörande vice ordförande  Ledamot 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare 

och tid för justering 

Ledamoten Lars Bäck (V) inledde med att informera om att Eva 

Gustafson (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i nämnden. 

I avvaktan på att kommunfullmäktige kan behandla avsägelsen 

och utse ny ledamot, och nämnden därefter kan utse ny 

ordförande i demokratirådet, tjänstgör vice ordföranden Klas 

Wissman (M) som ordförande.  

 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av tjänstgörande 

vice ordföranden Klas Wissman (M) och ledamoten Martin 

Westin (MP) tisdag 25 augusti 2015. 

 

§ 2 Försöksverksamhet i Fagersjö 

Förvaltningens kommunikationsansvariga Marie Khoury 

föredrog inriktningsärendet om försöksverksamheten i Fagersjö 

perioden augusti – december 2015 som skickats ut inom rådet för 

beredning inför mötet. Tillförordnade stadsdelsdirektören Per-

Ove Mattsson framhävde bland annat syftet med att 

verksamheten beskrivs och planeras på ett öppet sätt utifrån att 

den ska formas efter behov hos och efterfrågan från invånare och 

andra intressenter. 

 

Martin Westin (MP) beskrev att struktur och arbetssätt är viktigt 

och menade att politiken behöver formulera mål och inriktning 

för försöksverksamheten i Fagersjö mer konkret och tydligt. Det 

behövs såväl ett antal mätbara processmål som resultat/utfallsmål 

för att det ska bli möjligt att dra några slutsatser om 

försöksverksamhetens effekter. Den diskussionen vill Martin 

lyfta på kommande möten. Han vill även att förvaltningen 

försöker ta fram förslag på sådana mål. Han förtydligar också 

vikten av realistiska målsättningar och att rätt förväntningar 
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skapas, och han lägger även stor vikt vid blocköverskridande 

samverkan. 

 

En dialog om utvärdering och uppföljning av demokratiarbetet 

utifrån det som beskrivs i inriktningsärendet fördes. Frågan stäms 

av på kommande möten.  

 

Rådet förde en dialog om organisation av intressentmedverkan. 

Martin ansåg att det är mycket viktigt att fundera på hur 

intressentmedverkan ska gå till. Medborgarbudget är ett sätt men 

det behövs flera andra former för att få med de olika 

intressenterna. Lars Bäck föreslog en form av samverkan 

liknande den i lokala Brå (Brottsförebyggande rådet). En grupp 

med representanter från intressenter som till exempel 

bostadsbolag, föreningar (bostadsrättsföreningar, 

hyresgästförening, villaförening, ideella föreningen Ett förenat 

Fagersjö, skolan, fritiden med flera träffas regelbundet och 

utbyter information och diskuterar gemensamma aktiviteter med 

mera).  

 

Beslut: Utöver vad som beskrivs ovan hade rådet inga 

invändningar mot eller tillägg till förvaltningens förslag till 

försöksverksamhet i Fagersjö. Ärendet kommer att behandlas vid 

stadsdelsnämndens sammanträde den 27 augusti 2015. 

 

§ 3 Information från förvaltningen 

Thomas Kultti, förvaltningens ansvarige för näringslivsfrågor och 

ytterstadsutveckling, berättade om cykelkursen i Fagersjö som nu 

blivit så välfylld att det kan bli en kurs till. Marie Khoury 

berättade att hundrastgården som tillkommit genom ett 

medborgarförslag etableras i oktober 2015. Rådet gick igenom 

tidigare genomförd boendedialog (2011) och vilka förbättringar 
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som genomförts utifrån de synpunkter som kom då. Rådet var 

överens om att det är viktigt att utgå från erfarenheter från 

tidigare medborgardialoger och att aktivt lyfta fram den 

utveckling som skett och de aktiviteter som genomförts i 

Fagersjö som ett resultat av tidigare dialoger med invånarna.  

 

Marie Khoury och Thomas Kultti föredrog statistik för stadsdelen 

Fagersjö och beskrev vilka verksamheten som staden bedriver i 

området. Lars Bäck berättade om hur Fagersjö förändrats under 

åren.  

 

Marie Khoury informerade om att rekryteringen till en ny tjänst 

som demokratisamordnare pågår. Enligt beräkningen bör 

rekryteringen vara slutförd i mitten av september.  

 

Rådet gick igenom förvaltningens förslag till planering för öppna 

forum, nämndsammanträden och mötesplatser hösten 2015, som 

skickats ut till rådet inför mötet – se bilaga. Datum för mötesplats 

inför nämndsammanträdet i Hökarängen korrigerades till torsdag 

den 12 november. Det föreslogs att stadsbyggnadskontorets 

programansvariga för Tyngdpunkt Farsta bjuds in till mötet i 

Fagersjö den 20 oktober 2015.  

 

Beslut: Rådet beslutade att bjuda in programansvariga för 

Tyngdpunkt Farsta till mötet i Fagersjö den 20 oktober. 

 

§ 4 Övriga frågor 

Inga övriga frågor behandlades på mötet. 

 

§ 5 Nästa sammanträde 

Rådet bokade in följande datum för kommande möten under 

hösten: 
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 13 oktober kl. 18.00 

 10 november kl. 17.30 

 8 december kl. 17.30 

 

 

§ 6 Mötet avslutas 

Ordföranden avslutade mötet. 


